



Eastern Auctions Gary J. Lyon (Philatelist) Ltd.

PRESS RELEASE/COMMUNIQUE DE PRESSE

FOR IMMEDIATE RELEASE JUNE 18 2021

POUR DIFFUSION IMMÉDIATE 18 juin 2021

Eastern Auctions/Gary J. Lyon (Philatelist) Ltd. joins CAPEX 22 as Partner-Level Sponsor

David McLaughlin, Chairman CAPEX 22, and Gary Lyon, President of Eastern Auctions Ltd. and Gary J. Lyon (Philatelist), Ltd., are pleased to announce that Lyon has joined CAPEX 22 as a Partner Level sponsor and as Official Exhibits Sponsor CAPEX 22.

"We are excited to again participate in a CAPEX exhibition in Canada, having previously participated at CAPEX 87 and CAPEX 96. It's nice to see it back in Canada" said Lyon recently, adding, "we are proud to be an important partner through our sponsorship of the exhibits area."

McLaughlin added: "We are most pleased to have Eastern Auctions/Gary J. Lyon (Philatelist) Ltd as a major Partner Level sponsor of CAPEX 22. Gary Lyon knows the value that exhibitions and exhibiting bring to all aspects of our hobby so it is extremely fitting that his companies have sponsored the exhibit area. In addition to their regular participation at many of Canada's national exhibitions, Lyon's firms also participate regularly in major international exhibitions too. We are most appreciative to have their support as CAPEX 22 introduces a new exhibition format for international exhibiting. Further information on the nature of these sponsorships is forthcoming."

About CAPEX 22

CAPEX 22 International One Frame Stamp Championship Exhibition will be held June 9-12, 2022 at the Metro Toronto Convention Centre (MTCC) in the heart of Toronto's downtown entertainment district and with 400+ frames CAPEX 22 will also be the largest showing of one frame exhibits at any exhibition, ever. The exhibition will also have a wonderful array of philatelic literature exhibits both in tradition print format and with four categories of digital literature including philatelic websites. The exhibition's bourse area will consist of more than 75 Canadian and International dealers, providing a full range of philatelic material for exhibition attendees. CAPEX 22 will be held under the patronage of the Federacion Interamericana de Filatelia (FIAF) and the recognition of Federation Internationale de Philatélie (FIP). Further information on CAPEX 22 is available at <https://capex22.org/>

About Eastern Auctions/Gary J. Lyon (Philatelist) Ltd.

Founded in 1978, Eastern Auctions is *Canada's largest stamp auction firm*". Over the years we have been privileged to sell numerous important collections, many the best of their kind.

Our first Public Auction was held in 1980. Specializing in Canada, Newfoundland and the Provinces, but with regular offerings of British Commonwealth and Worldwide, we hold three of these major auctions annually. These are often supplemented with additional single owner sales featuring specialized collections.

The auction team applies its in-depth experience, unmatched philatelic library and expertise in describing, researching and showcasing the finest material Canadian philately has to offer. Numerous record prices have been achieved.

The company advertises extensively worldwide and is represented domestically and internationally at important trade events. It has an unparalleled client base of distinguished and discerning clients. The company is committed to providing friendly and professional service, whether it be for sales, consignments, valuations or advice on building collections.

Eastern's sister company Gary J. Lyon (Philatelist) Ltd. handles the retail segment of the business.

Visit www.easternauctions.com and garylyon.com for more information .

CAPEX 22 Press Contact:

David Piercey, Director, Communications

Email: dpiercey@telus.net

Tel: (780) 437-2771

Eastern Auctions Press Contact:

Gary J. Lyon, President

Email: gary.lyon@easternauctions.com

Tel: (506) 546-6363 1-(800) 667-8267 toll-free

Français texte suivant



Eastern Auctions

Gary J. Lyon (Philatelist)

PRESS RELEASE/COMMUNIQUÉ DE PRESSE

FOR IMMEDIATE RELEASE JUNE 18 2021

POUR DIFFUSION IMMÉDIATE 18 juin 2021

Eastern Auctions/Gary J. Lyon (Philatelist) Ltd devient commanditaire officiel de CAPEX 22

David McLaughlin, Président de CAPEX 22 et Gary Lyon, Président d'Eastern Auctions Ltd. et de Gary J. Lyon (Philatelist) Ltd, sont heureux d'annoncer que Lyon devient commanditaire officiel de l'exposition CAPEX 22 en commanditant l'espace des collections.

"Nous sommes ravis de participer à nouveau à une exposition CAPEX au Canada, après avoir déjà participé à CAPEX 87 et CAPEX 96. C'est agréable de revoir une telle exposition au Canada", a déclaré Lyon récemment, ajoutant: "Nous sommes fiers d'être un partenaire important en parrainant l'espace des collections."

McLaughlin a ajouté: « Nous sommes très heureux de compter sur Eastern Auctions/Gary J. Lyon (Philatelist) Ltd en tant que partenaire majeur de CAPEX 22. Gary Lyon reconnaît l'importance que les expositions revêtent pour notre passe-temps, et il est donc tout à fait approprié que nos entreprises parrainent la zone des collections. En plus de leur participation régulière à de nombreuses expositions nationales au Canada, les entreprises de Gary Lyon participent également régulièrement à de grandes expositions internationales. Nous sommes très reconnaissants de ce soutien alors que CAPEX 22 introduit un nouveau concept d'exposition pour les expositions internationales. De plus amples informations sur la nature de ces parrainages seront diffusés prochainement.

À propos de CAPEX 22

L'exposition compétitive internationale « Un-Cadre » CAPEX 22 aura lieu du 9 au 12 juin 2022 dans la région métropolitaine de Toronto, au Metro Toronto Convention Centre (MTCC) au cœur du quartier des divertissements du centre-ville de Toronto, et avec plus de 400 cadres, CAPEX 22, sera également la plus grande exposition « Un-Cadre » jamais organisée. L'exposition offrira également un merveilleux et large éventail de littérature philatélique, présenté dans les formats imprimés traditionnels, mais aussi sous quatre catégories de littérature numérique, y compris des sites Web philatéliques. La bourse de l'exposition réunira plus de 75 marchands canadiens et internationaux, qui offriront une gamme complète de matériel philatélique aux visiteurs. CAPEX 22 se tiendra sous le patronage de la *Federacion Interamericana de Filatelia* (FIAF) et la reconnaissance de la *Fédération Internationale de Philatélie* (FIP). De plus amples informations sur CAPEX 22 sont disponibles à l'adresse suivante : <https://capex22.org/>

À propos d'Eastern Auctions/Gary J. Lyon (Philatéliste) Ltd.

Fondée en 1978, Eastern Auctions est la *plus grande maison de vente aux enchères de timbres au Canada*. Au fil des ans, nous avons eu le privilège de vendre de nombreuses collections importantes, dont beaucoup parmi les meilleures du genre.

Notre première vente aux enchères publique a eu lieu en 1980. Spécialisés dans les timbres du Canada, de Terre-Neuve et des Provinces, mais avec aussi des offres régulières du Commonwealth britannique et du monde entier, nous organisons trois ventes aux enchères majeures chaque année. Celles-ci sont souvent complétées par des ventes supplémentaires de collections spécialisées provenant de propriétaires uniques.

L'équipe de vente aux enchères apporte sa grande expérience, sa bibliothèque philatélique inégalée et son expertise à la description, à la recherche et à la présentation du meilleur matériel que la philatélie canadienne puisse offrir. De nombreux prix records ont d'ailleurs été atteints.

La société fait de la publicité dans le monde entier et est représentée aux niveaux national et international lors d'importants événements commerciaux. Elle a une clientèle inégalée de clients distingués et exigeants, et l'entreprise s'engage à offrir un service amical et professionnel, que ce soit pour les ventes, les consignations, les évaluations ou les conseils avisés pour bâtir des collections.

La société sœur d'Eastern, Gary J. Lyon (Philatelist) Ltd., gère le segment de la vente au détail de l'entreprise.

Visitez www.easternauctions.com et www.garylyon.com pour en connaître davantage.

CAPEX 22 Personne ressource:
David Piercey, Directeur, Communications
Courriel: dpiercey@telus.net
Tél: 780-437-2771

Eastern Auctions/Gary J. Lyon Ltd. Personne ressource:
Gary J. Lyon, Président
Courriel: gary.lyon@easternauctions.com
Tél: (506) 546-6363 1-(800) 667-8267 (sans frais)